
Vážená paní ředitelko,

děkuji Vám za odpověď, byť po čtyřech měsících. Záleží na úhlu pohledu a ověřování informací. Lež je
standardní výbavou MZV ČR!

Chápu, že ani VOP si netroufne kauzu řešit, stejně jako ostatní odpovědné složky země, byť by měl v
rámci svých pravomocí a své odpovědnosti. Ani média si o kauze netroufají psát.

Právě informuji odpovědné osoby a instituce EU. Věřme, že oni odvahu naleznou, v zájmu budoucnosti
EU i ČR.

O Aktuálním vývoji celé kauzy a i ukázku jiné "práce" MZV ČR, si dovolím, i pro Vaši informaci, připojit tři
odkazy níže.

Nadějeplné svátky Vánoc!
Jan Šinágl
15.12.2023
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https://www.sinagl.cz/postrehy-a-komentare/14149-viii-dil-czech-marocco-gate-serial-na-pokracovani-c
harge-d-affaires-a-i-v-moskve-jiri-cistecky-versus-podvody-s-vizy-v-maroku.html
***
https://www.sinagl.cz/postrehy-a-komentare/14071-ceska-ambasada-ve-vidni-povolala-rakouskou-polic
ii-aby-sinagl-nerusil-vystoupeni-ministra-lipavskeho.html
***
https://www.sinagl.cz/domaci-zpravodajstvi/14084-velvyslanectvi-cr-v-rijadu-nepomohlo-svemu-diplom
atu-zemrel-odmita-odskodnit-pozustale.html


